
Kleivane skole: Enestående. Sammen. 

Kleivane skole - FAU møte 
Referat 

 

 

Dag 09.02.2022   

Tid Kl.19.00-20.30   

Hvor Møterom 3   

 

Trinn Navn Verv mailadresse 

1 Hilde Katrine Sværen-Hjulstad FAU leder hilde@hjulstad.no 

2 Olav Nilsen  nilsenolav@hotmail.com 

3 Malin Winther Skaar  malinwinther91@gmail.com 

4 Helle Dyhr-Nielsen Kasserer helle@dyhr-nielsen.net 

5 Helene Barkved Nestleder helene.barkved@gmail.com 

6 Eva Tone Breivik Sekretær evatoneb@hotmail.com 

7 Cristina Wilberg  cw_jensen85@yahoo.no 

SFO Leo Yang  ciao.l.yang@gmail.com 

Ikke 

møtt 

Olav Nilsen, 2. trinn. Cristina 

Wilberg, 7.trinn 

  

Sakliste  Ansvarlig 

1 

 

 

 

Aktuelt 

Oppfølging etter foreldreundersøkelsen 

Vi går gjennom resultatene, og tiltak på de ulike 

trinnene. Det er veldig tydelig at alle trinn har 

jobbet mye med det som kunne bli bedre. 

Bilder og meldinger på transponder er veldig gode 

verktøy for å få i gang praten hjemme. 

Det er positivt at det sendes hjem bøker, slik at 

foreldrene får bedre innblikk i det som skjer på 

skolen. 

Gjennomgang av handlingsplan for godt 

skolemiljø. 

En svært grundig, god og detaljert plan. 

Denne planen skal godkjennes i SU. 
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17.mai 

Helene orienterer:  

Helene har snakket med flere tilknyttet idrettem, 

deriblant ny leder i Austrått IL. 

Det må sendes en formell henvendelse til styret. 

Lån av hallen. 

I møte med 17.mai-komite for Austrått ble det 

avklart at Kleivane vil få «vår» del av 

overskuddet fra arrangementet i 2019. Dette 

fordeles etter elevtallet. 

I tillegg får vi støtte fra kommunen. 

Inntekter fra loddsalg (eller annet). 

17.mai-komite 

4 representanter FAU/foreldre Kleivane skole 

3 representanter Austrått IL 

Andre som bør involveres: 

Velforeningene 

Barnehagene; Skaarlia og Kleivane 

Komiteen må opp å gå snares.. 

Første møte i komiteen settes til 21. februar. 
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Trafikksikkerhet ved skolen 

I Vedafjellveien ser alt ut til  å være i orden nå. 

I Følhusbakken er det ikke bedre. Her er det for 

tiden mye tungtrafikk. 

Ingen lys, skilt, overganger. Kan være svært 

mange farlige situasjoner, særlig nå i mørket. 

Bør stien ned fra fotballbanen sperres til alt er i or 
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4 Eventuelt 

Det er meldt inn at personer i tilknytning Austrått 

IL  kjører inn i skolegården i forbindelse med 

trening på fotballbanen. 

FAU melder fra til idrettslaget. 

 

 

 


